

C3 FL

1st Session, 49th Legislature,  
New Brunswick,  
28 Elizabeth II, 1979

1<sup>ère</sup> session, 49<sup>e</sup> Législature,  
Nouveau-Brunswick,  
28 Elizabeth II, 1979

FACULTY OF  
LAW LIBRARY  
UNIVERSITY OF  
NEW BRUNSWICK

33

MAY 9 1979

**BILL**

**PROJET DE LOI**

AN ACT TO AMEND THE  
CORONERS ACT

LOI MODIFIANT LA LOI SUR  
LES CORONERS

ALAN GRAHAM

ALAN GRAHAM

**An Act to Amend the  
Coroners Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

*Section 31 of the Coroners Act, Chapter C-23 of the Revised Statutes 1973, is amended by adding the following:*

31.1(1) Any person performing a post-mortem examination of a body under the summons of a coroner may extract the pituitary gland and cause it to be delivered to any person or agency designated by the Chief Coroner for use in the treatment of persons having a growth hormone deficiency.

31.1(2) This section applies where the coroner or person performing the post-mortem examination has no reason to believe that the deceased has expressed an objection to his body being so dealt with after his death or that the surviving spouse, parent, child, brother, sister or personal representative objects to the body being so dealt with, and notwithstanding that no consent otherwise required by law is given.

**Loi modifiant la Loi  
sur les coroners**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

*L'article 31 de la Loi sur les coroners, chapitre C-23 des Lois révisées de 1973, est modifié par l'adjonction suivante:*

31.1(1) Toute personne procédant à un examen *post mortem* d'un cadavre en vertu de la citation à comparaître d'un coroner peut pratiquer l'ablation de l'hypophyse et faire transmettre celle-ci à toute personne ou à tout organisme désignés par le coroner en vue du traitement de personnes souffrant d'une insuffisance d'hormone de croissance.

31.1(2) Le présent article s'applique dans le cas où le coroner ou la personne qui procède à un examen *post mortem* n'a aucun motif de croire que la personne décédée ne se soit expressément opposée à ce que son corps, après son décès, soit l'objet d'un tel examen ou que son conjoint, ses parents, enfants, frères, soeurs ou représentants personnels ne s'y opposent, cela nonobstant le fait qu'aucun consentement requis de toute autre façon, par une règle de droit, n'ait été donné.

1st Session, 49th Legislature,  
New Brunswick,  
28 Elizabeth II, 1979

# BILL

---

---

AN ACT TO AMEND THE  
CORONERS ACT

---

---

Read first time

Read second time

Committee

Read third time

---

---

ALAN GRAHAM

---

---

1<sup>re</sup> session, 49<sup>e</sup> Législature,  
Nouveau-Brunswick,  
28 Elizabeth II, 1979

# PROJET DE LOI

---

---

LOI MODIFIANT LA LOI SUR  
LES CORONERS

---

---

Première lecture

Deuxième lecture

Comité

Troisième lecture

---

---

ALAN GRAHAM

---

---